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Interpelacja

Zvracarry sig z uprzejm4 proSb4 o informacjg dolycz4cq mo2liwoSci zrniany

nawierzchni chodnika przy nl. Brdowskiej.

Temat przebudowy - modernizacji chodnikaprry wzniankowanej ulicy byl poruszany

ju2 wietokrotnie, zar6wnoprzezmieszkanc6w, jak i radnych Rady Miasta. MieliSmy nadziejg,

2e oczekiwane zrniany nast4pi4 w 2021roku. Ponowne oglgdziny i roznowy z mieszkaricami

osiedla vtyruirie wskazuj4 na koniecznoSd realizacji w/w zadallna.

W zwi4zJ<u z poryzsrym uprzejmie prosimy o infonnacjg, kiedy mieszkancy mog4

spodziewa6 sig realizacji wspomnianej inwestycji na swoim osiedlu.
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